
KC-raad Samenstroom 
 
Datum: 12-06-2023 
Locatie: KC. Samenstroom  
Tijdstip: 19.30 uur 
Voorzitter: Rob 
Notulant: Jolanda 
Afwezig met kennisgeving:  
 

Nr: Agendapunt Status Voorber
eiding 

1. Opening Kindcentrumraad vergadering 
Rob opent de vergadering.  

K Rob 

2. Verslag vorige vergadering  
Notulen 2023-03-15 
Notulen van de ingelaste vergadering zijn goedgekeurd en worden gepubliceerd. 
Rob plant een datum voor na de vakantie, voor een afsluitend etentje.  

I  Rob 

3. Actielijst 
Bijbehorende stukken  MR/actielijst.xlsx 

K Rob 

4. Actuele zaken Team K PG 

5. Mededelingen:  
- BSO ontwikkelingen  
Wens was om bij de voetbalvereniging een BSO te starten. Gemeente gaf aan 
hier niet aan mee te werken, gezien de aankomende gebiedsontwikkeling 
Macropediuscollege. Er komt waarschijnlijk wel een sportBSO bij de 
hockeyvereniging, als de GGD dat goedkeurt. Wethouder geeft aan dat daar 
geen sportBSO gewenst is. Mocht de BSO alsnog open gaan dan overweegt 
Harm een handhavingsverzoek.  
- Werkverdelingsplan. 
Een iemand had inhoudelijke vragen, die zijn beantwoord. Voor aanstaande 
donderdag staat het op de agenda van school. Er zijn steeds meer uitdagingen 
die van invloed zijn op het werkverdelingsplan. Eerst wordt het nu met het team 
besproken. 
- Stand van zaken nieuwbouw De Samenstroom. 
Urgentie vanwege het toenemend aantal kinderen en de school wil de units 
verwijderen. De Samenstroom heeft nog geen bericht ontvangen van de 
gemeente. Eigenlijk zou er op 15 mei al een antwoord gekomen zijn. Vanwege 
de gebiedsontwikkeling en het IHP lijkt het erop dat ze niet akkoord gaan met de 
aanvraag. Ongeveer twee weken geleden is dit ook met de wethouder 
besproken. Consequentie is dat er een leerlingenstop, wachtlijst komt. Er is een 
aanvraag voor 8 lokalen gedaan en er gaan er 6 weg. De eerste versie van het 
IHP wordt na de zomer verwacht, dan is er nog geen besluit genomen. KCR 
overweegt een gesprek met Ab als bestuurder. 
- IEP eindtoets  
De resultaten zijn wat lager dan de voorgaande jaren. Dit en volgend schooljaar 
zijn er nog correcties vanwege Corona. De Samenstroom haalt daarmee haar 
eigen ambities niet. Daar gaan ze samen met het team over spreken. Niet 
duidelijk is hoe het zich verhoudt tot de landelijke trend. Het is ook sterk 
afhankelijk van de populatie. Om het tijdens de volgende vergadering op 6 juli te 
bespreken komt waarschijnlijk te vroeg. Als er bijzonderheden zijn dan meldt 
Harm dat. 
- Risico inventarisatie plan van aanpak  

K Harm 

https://stichtinggoo.sharepoint.com/:w:/r/sites/10WWKC-raad/Gedeelde%20documenten/General/2.%20Vergaderingen/Vergaderingen%202022%20-%202023/Vergadering%202023-03-15/Notulen%20KCR%202023-03-15.docx?d=w8a12c98bc52743bc9ce93d5287c2c61d&csf=1&web=1&e=KVh4uw


Er is nog niet eerder een plan goedgekeurd. Nu is dat wel het geval. Het plan 
wordt nog rechtstreeks aan de KCR aangeboden. Volgende vergadering als 
agendapunt opnemen. 

6. Stand van zaken Commanderij College  
Voorafgaand aan de beeldvormende raad heeft een gesprek plaatsgevonden, 
daarvan zijn notulen gemaakt.  
Harm licht de vijf gepresenteerde scenario's toe.  
Aandachtspunten voor school zijn: verkeer, klimaat (i.v.m. verdwijnen groene 
ruimte), bezetting sporthal, gelijke start i.v.m. schooltijden.  KCR stelt voor om 
een afspraak met Ab Groen in te plannen. Harm neemt dat mee in zijn gesprek. 
Daarnaast vindt er een voorbereidend gesprek plaats, in een kleinere 
werkgroep, voor de KCR vergadering van 6 juli. Harm vraagt het rapport van 
bureau Kragten op.  

V Harm 

7. Verkeersveiligheid  
De school verwachtte extra drukte en onveiligheid vanwege de herinrichting van 
de Vondellaan. Dit was ook zo. De extra geplaatste borden hebben hun werk 
gedaan. Het is een overweging om de gemeente te vragen de borden te laten 
staan. Sanne Aldenzee neemt de rol van Heidi Tiebosch over in de werkgroep 
verkeer. Harm initieert een volgend overleg. 

V Harm 

8.  Groepsverdeling/Formatie 
De groepsverdeling heeft in de Sam Sam gestaan. Er starten 18 groepen en een 
instroomgroep (die zit eind mei ook vol). Als er nog meer instromers komen dan 
is er misschien sprake van een peuter/kleuter combinatie. Waar de 
instroomgroep gaat komen is nog niet bekend. De huidige groepen 6 en 7 zijn 
grote groepen. Alle onderwerpen zijn met het team besproken. Deze groepen 
krijgen ook extra formatie, dat wil zeggen 4 groepen, 5 leerkrachten. Het aantal 
kleuters is bepalend voor de samenstelling van de nieuwe groepen. De 
personele bezetting is nagenoeg rond. Er staan nog twee vacatures uit.  

V Harm 

9. Proces NPO 

Instemming besteding resterende middelen.  
Hangt samen met punt 8. KCR gaat over de inzet van deze middelen, zowel de 
personeelsgeleding als de oudergeleding. Er is voor twee jaar geld ontvangen 
(ongeveer 600.000 euro). Nu is dat niet meer zo. Er is zuinig aan gedaan. Daar 
komen nog andere middelen bij (o.a. achterstandsmiddelen, 
werkdrukmiddelen). Over de werkdrukmiddelen gaat de personeelsgeleding. 
Voorstel middelen die we op moeten maken, maken we op. De overige 
middelen reserveren we als bestemmingsreserve. Ook komend schooljaar 
komen er weer NPO plannen, maar die worden vanuit verschillende regelingen 
betaald. Doorgaande lijn en collegiale consultatie, speelleerplein, extra 
leerkracht 7-8 zijn daar voorbeelden van. Al deze onderwerpen worden 
opgenomen in het jaarplan 2023-2024. Dat is ook het moment van instemming. 
Nu is het ter informatie. 

I PG Harm 

10. Studiedagen 2023-2024  
Het voorstel is als volgt: 
Donderdagavond 5 oktober; studieavond met het hele team opvang en onderwijs 
Maandag 9 oktober: studiedag (al afgestemd met KCR) 
Woensdag 6 december 
Vrijdag 15 maart 
Dinsdag 25 juni 

Gekeken is naar spreiding over dagen, aansluitend aan vrije dagen. A.s. 
donderdag worden de voorstellen door het team bekeken. KCR wordt nog 
gevraagd om een akkoord. 5 oktober moet nog worden gecompenseerd, dat zou 
6 oktober kunnen zijn of de vrijdag voor kerst, of de GOO inspiratiemiddag?  

I 
PG/OG 

Harm 

11. Jaarplan evaluatie 2022-2023  I 
PG/OG 

Harm 



IPC loopt al langer, het zit in het gewone proces, daarom is het niet opgenomen 
in het jaarplan. Het onderzoek naar een nieuw alternatief is opgestart. 
Leerpunten kunnen meegenomen worden.  
De oudergeleding van de KCR geeft aan dat zij open staat voor het meedenken 
over het betrekken van anderstalige ouders.  
Professionalisering en rol van de interne begeleiding; kan dit concreter 
geformuleerd worden?  

12. Jaarplan 2023-2024 
Stand van zaken   
IPC, zie bijlage 
Zie 11. A.s. donderdag wordt dit in het team onderwijs gepresenteerd en ook de 
opvang wordt meegenomen. De vier huidige onderwerpen blijven de basis. 
Vervolgens komt het plan ter akkoord naar de KCR op 6 juli.  

V Harm 

13. Plannen ouderavond Oudervereniging  
Opnieuw agenderen voor de volgende vergadering. Marieke neemt alvast 
contact op met iemand van de avondvereniging. Het voorstel is ook om een poll 
uit te zetten wat de onderwerpen moeten zijn van die avond. 

A Rob 

14. 
 

Binnengekomen stukken 
- E-mail "GOO raad bijeenkomst MR'en" d.d. 24 april 

Bijeenkomst in september voor de samenhorigheid van de verschillende 
kindcentrumraden. 

K Rob/Ivo 

15. Stand aftredingsschema 
Zitting 3 jaar, maximaal 2 termijnen (6 jaar). Voorstel is om het schema te 
actualiseren. Rob geeft aan dat hij eind volgend schooljaar wil stoppen.  

K Rob 

16. 
 

Vragen vanuit ouders 
Geen opmerkingen. 

M Rob 

17. 
 

Rondvraag: 
Geen rondvraag. 
Suzanne is volgende bijeenkomst niet aanwezig. 

M Rob 

18. Sluiten. K Rob 

 
A = Advies   
M = meningsvormend   
I =  instemmen 
K = mededeling 

V = Volgen 
PG = Personeel geleding 
OG = Ouder geleding

 
Vergaderingen KC-raad  2022-2023 

Datum Locatie Notulant Goo raad 

03-10-2022 (maandag) KC. De Samenstroom Margaret  

29-11-2022 (dinsdag) KC. De Samenstroom Bianca  

15-03-2023 (woensdag) KC. De Samenstroom Ivo  

12-06-2023 (maandag) KC. De Samenstroom Jolanda  

06-07-2023 (donderdag) KC. De Samenstroom Margaret  

 

 
 


